
ZÁPIS 
ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 25. 01. 2012 od 17:00 hodin v Městském kině 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny / 13 / 
Omluveni : pan Dračka, pan Polanský 
 
Za MěÚ : paní Hana Kleinertová – ved. odb. FaP, paní BC. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. 
HS,  pan Karel Šohaj – ved. odb. VŽP, paní Bc. Irena Zárubová – ved. SÚ, paní Blanka 
Vyhnálková – pověřená vedením odb. SM, pan Zdeněk Přivřel – tajemník MěÚ, Andrea 
Hodačová – zapisovatelka, Václav Červenka – velitel MěP, Lenka Sluková a Monika 
Mansfeldová – odb. FaP 
 
Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města – www.benesovnpl.cz. 
 

1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ  
Zasedání zahájila a řídila starostka města paní Mgr. Dagmar Tesarčíková. Přivítala přítomné a 
nechala hlasovat o složení návrhové komise, ověřovatelích zápisu a zapisovatelce. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 1/2012 : 
ZaM schválilo návrhovou komisi ve složení: Hana Franclová, Filip Ušák, Josef Klouček. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 2/2012 : 
ZaM schválilo ověřovatele zápisu: Jiří Zelený, Radek Lekner. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 3/2012 : 
ZaM schválilo zapisovatelku: Andrea Hodačová. 
 
Starostka představila přítomným program dnešního jednání a nechala o něm hlasovat. 
-Kontrola ukládajících usnesení z minulého jednání ZaM 
-Prodej, koupě majetku města 
-Informace o projektech a prioritách města na rok 2012 
-Plán práce na první pololetí roku 2012 
-Organizační záležitosti 
-Diskuse 
-Návrh usnesení, závěr 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 4/2012 : 
ZaM schválilo program jednání. 

 
2. KONTROLA USN. Z MINULÉHO JEDNÁNÍ ZaM 

Na minulém jednání ZaM nebylo přijato žádné ukládající usnesení. 
 
 
 



3. PRODEJ, KOUPĚ MAJETKU MĚSTA 
Předkladatel odbor SM 

3.1. Revokace usn. č. 44/2011 
Předkládáme Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na revokaci usnesení č. 
44/2011 ze dne 30.3.2011, kterým byl schválen prodej pozemků p.p.č. 651/2 o výměře 140 
m2 a p.p.č. 657/2 o výměře 134 m2 v k.ú. Ovesná paní M. P. , 405 02 Děčín. Důvodem 
revokace je, že paní P. i přes několik písemných upozornění doposud nepodepsala kupní 
smlouvy a ani neprovedla úhradu za koupi pozemku.  
RaM doporučuje ZaM revokaci usnesení č. 44/2011. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 5/2012 : 
ZaM  schválilo revokaci usnesení č. 44/2011. 
 
3.2. Revokace usn. č. 155/2011 
Předkládáme Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na revokaci usnesení  
č. 155/2011 ze dne 14.9.2011, kterým byl schválen prodej pozemku p.p.č. 108/9 o výměře 210 
m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. 
Revokaci navrhujeme z důvodu odstoupení manželů Š. a pana A. P. od koupě pozemku. Pan P. 
odstupuje od koupě pozemku ze zdravotních důvodů. 
RaM doporučuje ZaM revokaci usnesení č. 155/2011. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 6/2012 : 
ZaM schválilo revokaci usnesení č. 155/2011.  
 
3.3. Prodej pozemku p.p.č. 108/9 
Dále odb. SM předkládá návrh na schválení prodeje, kupní smlouvy a kupní ceny. Předmětem 
prodeje je pozemek p.p.č. 108/9 o výměře 210 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (trvalý travní 
porost). Pozemek byl oddělen GP č. 1006-137/2011 z pozemku p.p.č. 108/5 o výměře 679 m2 
v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. Záměr prodeje byl schválen ZaM dne 18.5.2011 pod č.usn. 
79/2011.Kupující – viz usnesení.  
RaM doporučuje ZaM schválit prodej p.p.č. 108/9 o výměře 210 m2 v k.ú. Benešov nad 
Ploučnicí (trvalý travní porost). 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 7/2012 
ZaM schválilo prodej p.p.č. 108/9 o výměře 210 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí ( trvalý 
travní porost ). Pozemek byl oddělen GP č. 1006-137/2011 z pozemku p.p.č. 108/5 o výměře 
679 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. Kupující : manželé J. B., Benešov nad Ploučnicí a V. 
B., Benešov nad Ploučnicí (1/3 do SJM), manželé L. Ch., Benešov nad Ploučnicí a Mgr. 
J.Ch., Benešov nad Ploučnicí (1/3 do SJM), K. S., Benešov nad Ploučnicí (1/3). Kupní cena 
9 696,- Kč. 

 
4. INFORMACE O PROJEKTECH A PRIORITÁCH MĚSTA NA ROK 2012 

Projekty neinvestiční: 
Otevřená náruč – projekt podán na EEL, program Cíl 3, mezinárodní výměnné pobyty žáků 
a vzdělávací akce pedagogů 
 
Přátelství – projekt podán na EEL, program Cíl 3, mezinárodní společenské, sportovní a 



vzdělávací akce seniorů 
 
Slunovrat po 20 letech – Program podpory regionální kulturní činnost na rok 2012, Ústecký 
kraj 
 
Projekty investiční: 
Revitalizace Ploučnické vyhlídky - z Programu na záchranu a obnovu drobných památek a 
architektury dotvářející kulturní krajinu Ústeckého kraje. 
 
Oprava kapličky na Ovesné -  z Programu na záchranu a obnovu drobných památek a 
architektury dotvářející kulturní krajinu Ústeckého kraje. 
 
Oprava komunikace k Bottari – přesun z loňského roku, dotace z MMR, dotace byla 
přiznána v polovině listopadu 2011, nebylo možno dodržet časový harmonogram, nyní 
čekáme, zda  MMR přesune peníze do roku 2012. 
 
Oprava mostu v Sokolovské ulici – přesun z loňského roku, dotace MMR, dotace byla 
přiznána v polovině listopadu 2011, nebylo možno dodržet časový harmonogram, nyní 
čekáme, zda  MMR přesune peníze do roku 2012. 
 
Zateplení a výměna oken MŠ – dotace ze SFŽP, OP životní prostředí, akce probíhá 
 
Priority m ěsta na rok 2012 
 
Dokončení akce Zateplení a výměna oken MŠ 
Oprava mostu na Sokolský vrch (most vede nad železnicí, je v havarijním stavu, bohužel na 
opravu neexistuje žádný dotační titul) 
 
Diskuse :  
p. Lekner – oprava mostu na Sokolský vrch- již před rokem připomínkoval, že most je 
v havarijním stavu a bylo mu na zastupitelstvu řečeno, že most je v pořádku 
starostka – na městě již druhý rok leží posudek na tento most 
               - že most je v havarijním stavu se ví už mnoho let 
p. Ušák – doporučuje požádat Ústecký kraj z fondu hejtmanky o dotaci  
starostka – není problém sepsat žádost a poslat ji 
p. Šohaj – projektová dokumentace je zpracovaná, na MgM Děčín stavební úřad  byla 
poslána žádost  a cca v horizontu 1 měsíce by stavba měla být povolena 
 
Usnesení č. 8/2012 : 
ZaM bere na vědomí informaci o projektech a prioritách města na rok 2012. 
 

5. PLÁN PRÁCE NA 1. POL. 2012 
Doručen návrh p. Ušáka, týkající se termínů ZaM, viz příloha. 
RaM doporučuje ZaM schválit původní plán práce ZaM na 1. pololetí 2012, předložený ZaM 
dne 14. 12. 2011. 
 
p. Ušák – v materiálech nebyl žádný návrh od RaM 
              - nekonala se žádná schůzka, jak bylo domluveno na minulém ZaM 
starostka – plán práce byl předložen již v prosinci 
               - souhlasila s původním plánem práce, proto starostka nesvolávala schůzku   



p. Lekner – podporuje návrh pana Ušáka – častější zasedání ZaM 
                                                                -  frekvence 1x za 6 týdnů by městu prospěla 
starostka – ZaM zasedá, tak jak mu ukládá zákon 
p. Klouček – zastává původní plán práce ZaM 
                  - RaM zasedá 2x za měsíc a KV cca 5x do roka 
p. Lekner – práce je hodně, proto by se ZaM mělo scházet častěji 
p. Ušák – navrhuje termíny konání ZaM ve dnech 29.2., 11.4., 23.5., 27.6. 
starostka – nechala hlasovat o návrhu pana Ušáka 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 4 pro, 8 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 9/2012 : 
ZaM neschválilo plán práce ZaM na 1. pololetí 2012 ve dnech 29.2., 11.4., 23.5., 27.6. 
 
starostka – nechala hlasovat o plánu práce ZaM na 1. pol. předložený 14.12.2011 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 8 pro, 2 proti, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 10/2012 : 
ZaM schválilo plán práce na 1. pololetí 2012. 
 

6. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI  
6.1. Rozpočtové opatření č. 10 
Finanční odbor předkládá  ke schválení návrh rozpočtového opatření, viz příloha 
RaM doporučuje ZaM schválit rozpočtové opatření č. 10 
 
p. Ušák – zajímá ho, jaké k tomu má stanovisko FV 
p. Zíval – na schůzi FV bylo jednáno o rozp. opatření č. 10 a FV s tímto souhlasí, není to 
žádná machinace 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 11/2012 : 
ZaM schválilo rozpočtové opatření č. 10. 
 
6.2. Dodatek ke Smlouvě o výpůjčce 
Předmětem tohoto dodatku ke smlouvě o výpůjčce je zapůjčení nemovitého majetku města do 
užívání výše uvedené příspěvkové organizaci. Kompletní seznam městem zapůjčeného 
majetku je rozšířen o technické zhodnocení budovy Cihelní 706 ve výši 858.484,- Kč. Jedná 
se o vybudování 5. třídy MŠ. 
RaM doporučuje ZaM schválit dodatek č. 1 ke Smlouvě o výpůjčce, uzavřené mezi městem 
Benešov n. Pl. a příspěvkovou organizací ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí, Opletalova 699. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 nepřítomen ( pan Lekner ) 
Usnesení č. 12/2012 : 
ZaM schválilo dodatek č. 1 ke Smlouvě o výpůjčce, uzavřené mezi městem Benešov n. Pl. a 
příspěvkovou organizací ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí, Opletalova 699. 
 
6.3. OZV č. 2/2012 – VHP 
Obecně závazná vyhláška města o stanovení míst, na kterých mohou být provozovány 
elektronicky nebo elektronickomechanicky řízené výherní hrací přístroje nebo podobná 
zařízení sloužící k provozování sázkových her, včetně interaktivních videoloterních terminálů 
(dále jen výherní hrací přístroje). Znění vyhlášky bylo doporučeno Odborem dozoru kontroly 



MV. 
RaM doporučuje ZaM schválit Obecně závaznou vyhlášku města č. 2/2012. 
 
p. Zelený – táže se, zda se  může zúčastnit diskuse k bodu OZV č. 2/2012 – možný střet zájmů 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro, 4 se zdrželi 
Usnesení č. 13/2012 : 
ZaM schválilo účast pana Zeleného na projednávání bodu Obecně závazná vyhláška č. 
2/2012 o stanovení míst, na kterých mohou být provozovány elektronicky nebo 
elektronickomechanicky řízené výherní hrací přístroje nebo podobná zařízení sloužící 
k provozování sázkových her, včetně interaktivních videoloterních terminálů (dále jen výherní 
hrací přístroje). 
 
Diskuse :  
p. Ušák – pracovní komise se dohodla, že VHP budou pouze na čtyřech místech ve městě – 
nebylo tam náměstí  
             - táže se proč se neschvaluje OZV, kterou sepsala pracovní komise 
starostka – RaM předkládá tento návrh, návrh pracovní komise na minulém jednání ZaM 
neschválilo 
p. Ušák – navrhuje ze seznamu míst, kde jsou VHP povoleny, vyškrtnout provozovny na 
náměstí 
            - žádá o jmenovitý výsledek hlasování 
p. Lekner – dotazuje se, zda přišel od KÚ metodický pokyn 
p. Mansfeldová – metodický pokyn město neobdrželo, znění této OZV zpracoval Odbor 
dozoru kontroly MV 
                        - z kraje přislíbeny metodické materiály – únor 2012 
p. Lekner – vzhledem k tomu, že právník města tvrdil, že nález ústavního soudu není 
pramenem práva, tak žádá o vypracování informace, proč v této OZV se odkaz na tento nález 
vyskytuje 
17:50 – starostka vyhlásila desetiminutovou přestávku 
p. Myšíková – návrhuje celkový zákaz hazardu ve městě 
p. Kulíková – souhlasí s názorem paní Myšíkové 
p. Zelený – kde města budou brát peníze, které získávají z VHP ? 
                - z čeho se bude hradit zájmová činnost ve městě, když  stát nedá nic 
                - je to podnikání, jako každé jiné podnikání  
p. Ušák – je toho názoru, že je to podnikání s lidskou zoufalostí, s lidským neštěstím 
p. Šumová – táže se, kolik má město čistý příjem z VHP za rok a zda je někde možné vidět 
rozdělení těchto peněz 
p. Mansfeldová – 1 300 000,- Kč – 1 500 000,- Kč 
starostka – jsou to finnační prostředky, které se stávají součástí rozpočtu města, který 
schvaluje ZaM  
              - za tyto peníze byly dělány investiční akce ve městě, např. chodníky 
               
starostka – nechala hlasovat o návrhu paní Myšíkové a následně o návrhu p. Ušáka 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro ( p. Mádle, p. Lekner, p. Ušák, p. Myšíková, p. 
Kulíková ) , 5  proti ( p. Zelený, p. Franclová, p. Zíval, p. Vrbický, p. Klouček ) , 3 se zdrželi  
( p. Tesarčíková, p. Urx, p. Henig ) 
Usnesení č. 14/2012 : 
ZaM neschválilo Obecně závaznou vyhlášku, která zakazuje provozování hazardu na celém 



území města. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro ( p. Mádle, p. Lekner, p. Ušák, p. Kulíková, p. 
Henig) , 4 proti( p. Zíval, p. Franclová, p. Vrbický, p. Klouček) , 4  se zdrželi ( p. Tesarčíková, 
p. Myšíková, p. Urx, p. Zelený) 
Usnesení č.15/2012 :  
ZaM neschválilo Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2012 o o stanovení míst, na kterých mohou 
být provozovány elektronicky nebo elektronickomechanicky řízené výherní hrací přístroje 
nebo podobná zařízení sloužící k provozování sázkových her, včetně interaktivních 
videoloterních terminálů (dále jen výherní hrací přístroje) s přílohou č. 1, která obsahuje 
seznam míst : ČSA 99, Děčínská 341, Sídliště 698, Sokolovská 110. 
 
občan města – je toho názoru, aby byla udělána anketa mezi občany města, zda automaty ve 
městě chtějí či ne 
p. Semerádt – chyba je ve státě, spolky by měl dotovat stát 
p. Ušák – navrhuje udělat během února v kině veřejnou diskusi pro občany města, kde by 
občané sdělili své názory 
starostka – nechala hlasovat o původním návrhu usnesení  
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro ( p. Henig, p. Franclová, p. Tesarčíková, p. 
Vrbický, p. Klouček ) , 1 proti ( p. Zíval ) , 7 se zdrželo ( p. Mádle, p. Lekner, p. Ušák,  
p. Myšíková, p. Kulíková, p. Urx, p. Zelený )  
Usnesení č. 16/2012 : 
ZaM neschválilo Obecně závaznou vyhlášku města č. 2/2012 o stanovení míst, na kterých 
mohou být provozovány elektronicky nebo elektronickomechanicky řízené výherní hrací 
přístroje nebo podobná zařízení sloužící k provozování sázkových her, včetně interaktivních 
videoloterních terminálů (dále jen výherní hrací přístroje) s přílohou č. 1, která obsahuje 
seznam míst : ČSA 99, Děčínská 341, náměstí Míru 10, náměstí Míru 14, Sídliště 698, 
Sokolovská 110. 
 
6.4. Územní plán města 
Tento bod odložen na další jednání ZaM – těsně před jednáním obdržela starostka dopis od 
paní Singelové (odb. územního plánování, MgM Děčín), že vzhledem k plánu výstavby 
komunikace I/13 nebude úprava úz. plánu možná a bude potřeba udělat nový územní plán 
města 
p. Ušák – nesmí se podcenit informovanost občanů a prosí o maximální spolupráci 
starostka –územní plán je zásadní dokument obce -  občané se nezbytně musí vyjádřit 
 
6.5. Výroční zpráva o podávání informací 
Předkladatel : tajemník MěÚ 
RaM doporučuje ZaM schválit výroční zprávu o podávání informací – viz příloha. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č.  17/2012 
ZaM schválilo výroční zprávu o podávání informací. 
6.6. OZV č. 1/2012 
Vyhláška č. 1/2012, kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 2/2010, důvodem je skutečnost, 
že vyhláška č. 2/2010 již nemá oporu v zákoně 
RaM doporučuje ZaM schválit vyhlášku č. 1/2012, kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 
2/2010 



 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 18/2012 : 
ZaM schválilo vyhlášku č. 1/2012, kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 2/2010. 
 
6.7. Žádost obce Heřmanov – viz příloha 
Obec Heřmanov žádá o uzavření veřejnoprávní smlouvy o zabezpečení provádění zápisů 
údajů do základního registru územní identifikace, adres a nemovitostí. 
RaM nedoporučuje ZaM schválit veřejnoprávní smlouvu s obcí Heřmanov k zabezpečení 
provádění zápisů údajů do základního registru územní identifikace, adres a nemovitostí. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro, 7 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 19/2012 : 
ZaM neschválilo veřejnoprávní smlouvu s obcí Heřmanov k zabezpečení provádění zápisů 
údajů do základního registru územní identifikace, adres a nemovitostí. 
 
6.8. Žádost obce Františkov n. Pl. – viz příloha 
Obec Františkov nad Ploučnicí žádá o uzavření veřejnoprávní smlouvy o zabezpečení 
provádění zápisů údajů do základního registru územní identifikace, adres a nemovitostí. 
RaM nedoporučuje ZaM schválit veřejnoprávní smlouvu s obcí Františkov nad Ploučnicí 
k zabezpečení provádění zápisů údajů do základního registru územní identifikace, adres  
a nemovitostí. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 4 pro, 8  proti, 1 se zdržel  
Usnesení č. 20/2012 : 
ZaM neschválilo veřejnoprávní smlouvu s obcí Františkov nad Ploučnicí k zabezpečení 
provádění zápisů údajů do základního registru územní identifikace, adres a nemovitostí. 
 
6.9. Návrh rozpočtu SOB 
Místostarosta – žádá ZaM o schválení rozpočtu SOB, tento návrh vychází ze společné schůze 
všech obcí 
p. Ušák – táže se na výsledky SOB 
             - SOB vystoupilo z Hospodářské a sociální rady okresu Děčín 
Místostarosta – výsledkem SOB je jeho činnost, pravidelně jsou svolávány schůze SOB 
                      - plánují se sportovní akce ( nohejbal, tenis, … ) 
                    - starostové se vzájemně informují o problémech a jejich řešení 
 Starostka – další činností SOB jsou společná jednání starostů a ředitelek škol a školek a  
připomínkování zákona o financování regionálního školství 
p. Klouček – vznesl dotaz na pana Leknera – zda SOB mělo za jeho působnosti přínos 
p. Lekner – za jeho činnosti se nějaké projekty řešily – podala se žádost na projektovou 
dokumentaci na stezku mezi Benešovem a Františkovem ( akce byla minulý rok realizovaná ) 
              - HSRD poskytla příspěvek na opravu lávky ke školce v Horních Habarticích po 
povodních a dětské hřiště v Merbolticích 
            - je toho názoru, že by se to mohlo zrušit a mohlo to být neformální setkání starostů 
Místostarosta – je to jedna z možností 
                       - výstup z Hospodářské rady  odsouhlasili starostové okolních obcí 
p. Lekner – žádá místostarostu, aby jeho návrh na zrušení SOB projednal se starosty 
Celá diskuse k tomuto bodu je zveřejněna na int. stránkách města – www. benesovnpl.cz 
 Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 21/2012 : 



ZaM schválilo rozpočet Sdružení obcí Benešovska. 
 

7. DISKUSE 
p. Šumová – názor k SOB 
                 - stav chodníků na Sídliši – p. Šohaj odpověděl na místě 
p. Říha – diskuzní příspěvek k  Benešovským novinám + zeleň ve městě 
Starostka – odpověděla na místě 
p. Kulíková a p. Urx vyjádřili názor na Benešovské noviny 
p. Mádle – dotaz na stav prací v Klubu důchodců 
Starostka + místostarosta – odpověděli na místě 
                                          - pozvání na prohlídku objektu KD 
p. Boudská – žádost o vybudování lávky u můstku v ul. Českolipská 
                  - upozornění na kácení stromů v lesích nad ul. Valkeřická 
p. Šumová – dotaz na možnou účast na STADTFESTU v Heidenau – starostka odpověděla 
                  - kniha o městě od PhDr. Heniga – starostka + pan Henig odpověděli 
                - dotaz na účast BS Aktivu na Benešovském slunovratu 
p. Kulíková – odpověď na místě – spolupráce bude koordinována 
p. Čech – dotaz na činnost MěP – p. Červenka odpověděl na místě 
19:00 odešel p. Zíval 
Celá diskuse je zveřejněna na internetových stránkách města – www.benesovnpl.cz 
Starostka ukončila diskusi a vyhlásila přestávku – 19:15 
Starostka požádla návrhovou komisi o zpracování návrhu usnesení z dnešního jednání ZaM. 
 

8. NÁVRH USNESENÍ A ZÁVĚR 
Paní Franclová – přečetla návrh usnesení z dnešního jednání 
Starostka – nechala hlasovat o návrhu usnesení z dnešního jednání 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 
Usnesení č. 22/2012 : 
ZaM schválilo usnesení z jednání ZaM dnme 25.1.2012. 
 
 Ověřovatelé zápisu :                             
                                                               Jiří Zelený..….……………………………………….. 
 
                                                               Radek Lekner………………………………………… 
 
Zapisovatelka :                                       Andrea Hodačová ……………………………………. 
 
 
 
 
………………………………………… 
Mgr. Dagmar Tesarčíková 
starostka města                                           


